
 

 REFERAT-MØTE I FAU VED RÅDALSLIEN SKOLE  

 

 

MØTETIDSPUNKT 

08.06.2022. 

 

MØTESTED 

Rådalslien Skole  

 

REFERENT 

 Referent: Bjart-Are Steinsland, 8-1. 

 Referent neste møte: TBD 

 

TIL STEDE - FAU 

Kl.  Navn Rolle Til stede 
08.06.2022 

8.1 Bjart-Are Steinsland 
Jeanette Bjarnoll Tvedt 

FAU repr. + kasserer 
Vara 

X 
X 

8.2 Marianne Sævik 
Ove André Solheim 

FAU repr.  
Vara 

X 

8.3 Marte Storevik 
Cecilie Andersson Gaulen 

FAU repr. + leder 
Vara 

X 
X 

8.4 Hilde B Nielsen 
Erik K. Sverre 

FAU repr.  
Vara 

X 

8.5 Petter Hegglund 
Britt Ingvild Tveit 

FAU repr.  
Vara 

X 
X 

9.1 Dan Sundhordvik  
Rune Gräbing Sønstebø  

FAU repr.  
Vara - ny 

 
X 

9.2 Ina Kristin J.Olsen 
Hans Kleivdal 
Jenny Smedmark 

FAU repr.  
Vara  
FAU – fra Aug. 22 

 
 

X 

9.3 Kirsten Øvergaard Hope 
Henrik Løvendahl Svendsen                  

FAU repr.  
Vara + nestleder 

 
X 

9.4 Eirin Bratland 
Ann Kristin Blom                                    

FAU repr.  
Vara - ny 

X 
X 

9.5 Vibeke Biseth 
Monica Rinde                        

FAU repr.  
Vara - ny 

X 
X 

10.1 Tom Bjørnset 
Henning Iversen 

FAU repr. 
Vara 

 

10.2 Cato Lekven 
Anne-Berit Lundetre 

FAU repr.  
Vara 

X 

10.3 Tone Midttun 
Kjersti Eikeseth 

FAU repr.  
Vara 

X 

10.4 Elisabeth Almeland FAU repr.   

10.5 Annette Waage Jung 
Rune Jung 

FAU repr.  
Vara 

 

 Eva Søfteland Rektor X 

 

  



 

TIL STEDE - klassekontakter 

Kl.  Navn Rolle Til stede 
08.06.2022 

8.2 / 
10.2 

Anita Furdal Leiknes Klassekontakt X 

8.4 Nadia M Korneliussen Klassekontakt X 

8.5 Hilde Sandvik Klassekontakt X 

9.2 Jenny Smedmark Klassekontakt X 

9.3 Jannicke Kvalheim 
Gildernes 

Klassekontakt X 

 

 

 

DISTRIBUSJON  

 FAU-medlemmer via epost eller Dropbox 

 Foreldre ved Rådalslien skole via skolens nettsider 

 

  



AGENDA 

nr. Sak 

1 Velkommen:  

● Marte Storevik, ny leder, ønsker velkommen til FAU representanter og klassekontakter.  

●  

2 Saker til/fra rektor. 

1. Rektor informerte om FAU sitt arbeid. Håper på aktiviteter med blant annet besøk av politiet. 

Digital hverdag.  

2. Ved spørsmål til rektor, send gjerne på forhånd.  

3. Informasjon om Vigilo: Blir innført fra høsten. Alle foreldre skal ha fått infoskriv.   

4. Spørsmål om kantinen: Blir den satt i drift igjen? Det er ingen lønnsmidler for dette, så det 

blir vurdering mot lærertimer og spesielt innkjøp av nye chromebooks til elevene. Hun som 

har hatt det ønsker å slutte. Skolen er bygget for at elevene skal kunne selge ifm mat og 

helse. Ved elevdriftet kantine må det tilpasses timeplan.  

5. Spm til Rektor: Er det noe som har skjedd som FAU og trinnkontakter bør vite om?  

Respons: Mye sykdom ifm korona. Rolig i forhold til adferd. Ingen rus som skolen vet om. 

Har vært slåsskamper. Problem for skolen med bruk av sosiale medier på fritiden. Aktiviteter 

på skolen: Mange gutter driver aktiviterer i friminuttene, mens flertall av jentene ikke har 

aktiviteter – sitter og prater. Kantinedrift kan være noe som treffer jentene mer.  

6. Spm: Kan rektor formidle kontakt med andre skoler der FAU samarbeidet fungerer? OK.  

3 Natteravnene informerer: Jostein er ansvarlig for Natteravnene på Rådalslien 

- Samarbeid mellom 9 ulike skoler i Fana.  

- FAU ved skolene «eier» natteravnene Rådal 

- Styre med 11 medlemmene 

- Medlemsutvalg: 4 repr. For ungdomsskole, 2 fra barneskolene.  

- Alle «skoler» kaller inn alle foreldre 1 gang per år.  

- FAU skal stille med disse fire representantene 

- 15 mai og 15. januar skal nye medlemmer med i medlemsutvalget 

- Viktig at FAU får kontakter(epost) til alle foreldre 

- Det er FAU som sender innkalling (ikke Natteravnene) 

- I resten av medlemsutvalget er det ca 2 «inne»vakter per halvår. Det blir sendt ut 

informasjon om hva som skjer til medlemmene.  

- Ca 45% av foreldre stiller fra Rådalslien; dette er lavest av ungdomsskolene.  

- Kommentar: FAU kan informere foreldre om at andre familiemedlemmer kan stille. Bruke FB-

siden til FAU Rådalslien.  

- Kommentar: Påminnelsen er viktig for godt oppmøte til ravning.  

- Lærere kan kanskje informere via ukesinfo når det nærmer seg for klassens foreldre å ravne.  

3 Sosiale sammenkomster i basene framover.  

Ønsket er at klassekontaktene skal arrangere 1-2 møter i året med foreldre. Dette er for at terskelen 

skal være lavere for å ta kontakt med andre foreldre.  

Det er stor forskjell på hvor engasjerte foreldre/klassekontakter er. Bør aktivitetene gå inn i et 

årshjul? Lærere kan også sende ut informasjon om arrangementer – klassekontakter lager 

informasjonen.  

 

  

 

 



4 Psykososialt arbeidsmiljø:  

- Bekymring i forhold til Snap – har vært en del episoder som klassekontaktene har tatt opp 

med lærerne. Det er veldig varierende bruk av klassechat på Snap og det er tilfeller med 

(nesten) nakenbilder, hets av etniske grupper og høyreekstreme meninger som har vært 

sendt ut på klassechattene. Foreldre oppfordres til å være i dialog med sine barn om hva 

som foregår i ungdommenes digitale liv og se gjennom fellesgrupper på snap sammen med 

barna. 

- Det har tidligere vært trinnvise foreldremøter ved oppstart der politiet har vært til stede. Dette 

er en fin mulighet for FAU til å også informere. Marte spør rektor om det er mulighet for dette 

ved oppstart etter ferien. Gjerne i samarbeid med politiet sin forebyggende enhet. 

- Det er mange unge som er ute på kveldstid i helgene og som samles sammen med eldre 

ungdommer.  

- Mange foreldre er uvitende om det som skjer. FAU og skolen kan informere bedre. En god 

mulighet for å sette natteravning på dagsorden.  

5 Økonomi: Det anbefales å bytte kontotype slik at månedsavgift på 120,- kan unngås. Konsekvens er 

at kun 1 person har tilgang. Ansvarlig for Klubb Råjale er kontaktet og er enig i dette. Vedtatt at 

kasserer skal bytte og er den som skal ha tilgang.  

6 Neste møter: Ser ut til at det må bli mandager. Det bør være et møte rett etter skolestart. Styret 

kaller inn.  

 

------------------ Slutt ------------------ 


